
Geen kostprijsverhogende wettelijke maatregelen
LTO-vakgroep Varkenshouderij heeft samen met de NVV in 
ieder gesprek met het ministerie benadrukt dat het nemen 
van kostprijsverhogende maatregelen voor de sector niet 
gepast was in verband met de moeilijke marktomstan-
digheden, waarin de sector zich bevond.  

Erkening Producenten Organisatie 
Varkenshouderij
Het ministerie van Economische Zaken heeft de 
POV erkend als officiële uitvoeringsinstantie van 
de varkenshouderij. De POV heeft een groot 
aantal uitvoeringstaken overgenomen van het 
productschap.

Vitale Varkenshouderij
Samen met het ministerie van EZ en Rabobank is op initiatief van LTO en NVV gewerkt aan een Vitale Varkenshoud-
erij. Hierin wordt gekeken hoe de sector zich moet organiseren om de huidige crisis door te komen en ervoor te 
zorgen dat zij toekomstige, zware periodes beter kan opvangen. De varkenssector heeft vanuit de Europese 
ondersteuningsgelden 10 miljoen euro subsidie ontvangen om de sector in de crisis te ondersteunen en 5 miljoen 
om de mestverwerking te realiseren.

uitgelicht

Ook hebben we de nodige inzet gepleegd om de afspraken met de overheid uit het diergezondheidsfonds verder vorm te 
geven. Daarin is onder meer geregeld dat wanneer de overheid zich niet aan de afspraken houdt het eigen bijdrage plafond 
voor de ondernemer zou worden verlaagd. Afgelopen jaar heeft het ministerie de doelstellingen met betrekking tot de wilde 
zwijnen niet gehaald. We gaan dus binnenkort bekijken wat dat concreet betekent voor het diergezondheidsfonds.

Ook hebben we lokale en regionale overheden, maar ook de regering, herhaaldelijk aangesproken op hun verantwoordelijk-
heid binnen het mestverwerkingsvraagstuk. Op het moment dat – ondanks alle inspanningen – de mestverwerkingsplicht wordt 
verhoogd, moet natuurlijk van overheidswege aan alle randvoorwaarden worden voldaan om dat mogelijk te maken. Dat 
betekent bijvoorbeeld een snellere afhandeling van vergunningaanvragen voor mestverwerkingsintallaties. Continu het 
verwerkingspercentage verhogen en het niet afgeven van vergunningen komen initiatieven niet ten goede en zorgt ervoor dat 
ondernemers afhaken.

Tenslotte hebben we afgelopen jaar opnieuw geconstateerd hoe belangrijk goede hygiëne op het bedrijf zijn. We zijn vrij 
gebleven van Afrikaanse varkenspest, maar hebben wel te maken gehad met PED. Dankzij adequaat optreden van de betrokken 
ondernemers en goede hygiënemaatregelen was alles gelukkig snel onder controle.

Rest mij nog u te bedanken voor het in mij gestelde vertrouwen de afgelopen tien jaar en mijn opvolger Mark Vossen succes te 
wensen in zijn nieuwe functie als vakgroepvoorzitter.’

Mark Tijssen
Voormalig voorzitter 

LLTB-vakgroep Varkenshouderij

‘EEN BEWOGEN JAAR VOOR DE VARKENSHOUDERIJ’

‘We hebben een bewogen jaar achter de rug, waarin de prijzen door onder meer de sanitaire 
boycot van Rusland - na de uitbraak van AVP in 2014 in Oost-Europa - behoorlijk onder druk 
stonden. Al snel bleek dat we de vierkantsverwaarding nog niet voor honderd procent op 
orde hebben. Het ontbreekt ons aan een voldoende vervangende markt voor bepaalde 
onderdelen van het varken. Er wordt volop gewerkt aan het opvullen van dat tekort.

Naar aanleiding van de druk op de prijzen en de slechte marktomstandigheden in het 
algemeen, zijn we in overleg getreden met het ministerie van Economische zaken en de 
Rabobank. De inzet is een herstructurering van de sector en te komen tot een ‘Vitale Varkens-
houderij’. Daarover zijn we nu met u – onze leden – in overleg en daar gaat u dit jaar nog 
veel meer over horen.

aan het woord
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